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J e d n o s t k a  D a t a  i  g o d z i n a  

K M P  E l b l ą g  22, 24-25 VII, 
godz. 11:00, 13:00 

K M P  O l s z t y n  20 VII, godz.11:00 

K P P  B a r t o s z y c e  23 VII, godz. 11:00 

K P P  B r a n i e w o  23 VII, godz. 8:00 

K P P  D z i a ł d o w o  23 VII, godz. 13:00 

K P P  E ł k  23 VII, godz. 13:00 

K P P  G i ż y c k o  23 VII, godz. 13:00 

K P P  G o ł d a p  23 VII, godz. 12:00 

K P P  I ł a w a  23 VII, godz. 12:00 

K P P  K ę t r z y n  23 VII, godz. 13:00 

K P P  L i d z b a r k  W a r m i ń s k i  23 VII, godz. 13:00 

K P P  M r ą g o w o  15 VII, godz. 12:00 

K P P  N i d z i c a  22 VII, godz. 13:00 

K P P  N o w e  M i a s t o  L u b a w s k i e  23 VII, godz. 9:00 

K P P  O l e c k o  16 VII, godz. 13:00 

K P P  O s t r ó d a  26 VII, godz. 10:00 

K P P  P i s z  23 VII, godz. 11:00 

K P P  S z c z y t n o  21 VII, godz. 13:00 

K P P  W ę g o r z e w o  23 VII, godz. 13:00 
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PANIE I PANOWIE POLICJANCI, PRACOWNICY POLICJI, 

 

 

w tym bardzo ważnym dla Was dniu, jakim jest Święto Policji, pragnę życzyć Paniom i Panom 

wyłącznie sukcesów w jakże odpowiedzialnej, ale i czasami niebezpiecznej  służbie społeczeństwu.    

To właśnie od Was w dużej mierze zależy przecież bezpieczeństwo mieszkańców naszego regionu. 

 Jestem głęboko przekonany, że dzięki działaniom podejmowanym przez rząd i różne jednostki 

organizacyjne, jesteście bardzo dobrze przygotowani do wzorowego wykonywania zadań wyznaczanych 

przez przełożonych. Tylko bowiem dzięki odpowiednim kwalifikacjom zawodowym oraz postawie etycz-

no-moralnej możecie zyskać zaufanie tych, o których bezpieczeństwo dbacie. A przecież to właśnie bez-

pieczeństwo mieszkańców naszego województwa stanowi priorytet w policyjnej służbie. 

Warmińsko-mazurscy policjanci przodują w kraju w wielu dziedzinach. I nie chodzi tu tylko        

o wskaźniki statystyczne. Ludzie obdarzają Was coraz większym zaufaniem, a to dodatkowy bodziec   

do pracy. Nic więc dziwnego, że coraz więcej młodzieży marzy o służbie w policji. 

Administracja rządowa przywiązuje ogromną wagę do ciągłego doskonalenia działań policji, 

stąd resort spraw wewnętrznych stopniowo dokonuje zmian oczekiwanych i przez Was, i przez społe-

czeństwo. Jestem przekonany, że ich efekty, chociaż już bardzo widoczne, będą jeszcze lepiej docenia-

ne przez mieszkańców – począwszy od najmniejszego nawet osiedla, a skończywszy na stolicy        

naszego województwa. 

Serdecznie życzę Paniom i Panom policjantom sukcesów w codziennej służbie oraz wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym. 

 

 

                                                                  

Wojewoda Warmińsko -Mazurski  

            MARIAN PODZIEWSKI 
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 Szanowni Państwo, 

 

Policja jest fundamentem stabilnego i bezpiecznego państwa. Policjanci walczą  

z przestępstwami i wykroczeniami. Często współpracują przy tym z jednostkami samorządu terytorialne-

go, z instytucjami, stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi.  

Zadaniem Samorządu Województwa jest przeciwdziałanie patologiom społecznym,  

co wymaga rzetelnej współpracy z Policją. Mieszkańcy oczekują wyeliminowania  

lub przynajmniej ograniczenia przestępczości będącej problemem niezmiernie dokuczliwym społecznie. 

Dlatego realizujemy programy profilaktyczno - edukacyjne. Mamy Biuro ds. Obrony i Bezpieczeństwa 

Publicznego. Wspieramy wszelkie inicjatywy społeczne w ramach swoich uprawnień i oczekujemy na 

propozycje organizacji pozarządowych.  

Święto Policji jest okazją do podsumowania dokonań i zasług, ale również wyrażania życzeń. 

Moim życzeniem byłaby większa integracja funkcjonariuszy z mieszkańcami, którzy mają wielkie oczeki-

wania wobec Policji, albowiem widzą w niej nadzieję na poprawę bezpieczeństwa w ich otoczeniu.  

Drodzy funkcjonariusze i pracownicy Policji w naszym regionie, Panie i Panowie,  

życzę Wam, aby każdy następny rok obfitował w coraz lepsze relacje z mieszkańcami.  

Żeby każde kolejne Święto Policji było okazją do niekończących się podziękowań za dobrą pracę.  

Przyjmijcie w dniu Waszego Święta życzenia pomyślności oraz powodzenia w życiu osobistym i rodzin-

nym, a także sukcesów w pełnieniu służby.  

 

     

    Marszałek Województwa Warmińsko -  Mazurskiego  

     JACEK PROTAS 



Str. 6 

numer 19 

      gen. insp.  Andrzej Matejuk – Komendant Główny Policj i 

Kieruje polską Policją od 6 marca 2008r. Uważa, że ograniczanie przestępczo-

ści jest zasadniczym celem Policji – celem, który wyznacza kolejne priorytety.  

Nie jest jednak zwolennikiem „robienia wyników na siłę”.  Zwraca uwagę na 

dobrą komunikację wewnętrzną i atmosferę pracy, bo jak mówi: - „Lepiej się 

pracuje, osiąga lepsze efekty w przyjaznym środowisku pracy”. 

Bożena Przyborowska - Panie Gene-

rale, obejmując stanowisko Komen-

danta Głównego Policji postawił Pan 

policjantom i pracownikom cywilnym 

zadania do realizacji, w styczniu 

określił Pan najważniejsze z nich w 

postaci pięciu priorytetów. Czy jest 

Pan zadowolony z realizacji posta-

wionych zadań?  

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Każda 

dobrze funkcjonująca instytucja, a za 

taką uważam polską Policję, musi sta-

wiać sobie cele, które chce osiągnąć w 

perspektywie długo- i krótkookresowej. 

Dla nas tym zasadniczym celem, aktual-

nym zawsze, jest utrzymanie pozytyw-

nych trendów w walce z przestępczo-

ścią. Wiem, że po kilku latach bardzo 

dużych spadków liczby przestępstw w 

wielu kategoriach, dziś jest to trudne, 

aczkolwiek uważam, że możliwe. To 

właśnie to zadanie, ten zasadniczy cel 

wyznacza kolejne priorytety. Właściwe 

funkcjonowanie jednostek, zagwaranto-

wane pieniądze na paliwo, pieniądze na 

pensje dla funkcjonariuszy i pracowni-

ków policji, utrzymanie systemów telein-

formatycznych – to wszystko wpływa na 

poziom bezpieczeństwa w naszym kra-

ju. Czy dziś jestem zadowolony z reali-

zacji? Tak. Poziom bezpieczeństwa w 

całym kraju jest wyższy. Efektem tego 

są także odczucia obywateli. Potwier-

dzają to ostatnie badania CBOSu.  

W ocenie 70% Polaków w naszym kraju 

żyje się bezpiecznie. Jeszcze korzyst-

niej wygląda to w odniesieniu do bezpo-

średniego otoczenia. Aż 86% Polaków 

uznało miejsce, w którym mieszka za 

bezpieczne i spokojne. Polska policja 

od kilku już lat jest jedną z najlepiej oce-

nianych instytucji. Tak uważa 73% na-

szych obywateli. Nie możemy jednak 

zapominać, że na tak wysokie oceny 

trzeba cały czas pracować. To nie jest 

wartość stała. Jeżeli odpuścimy, zapo-

minając, że służymy obywatelom, łatwo 

można stracić to, co już zostało osią-

gnięte, a tego bym nie chciał. 

Trudny rok 2009 wymusił na nas zmiany 

w podejściu do logistyki, do zarządzania 

kosztami. Pieniądze wydajemy racjonal-

niej. Jeszcze w ubiegłym roku to, co 

dzięki temu uzyskaliśmy, przekazywali-

śmy na szybszą spłatę zaległych świad-

czeń. Dziś nie ma takiego problemu, a 

pieniądze te przesuwamy na remonty 

komisariatów i komend. W inwestycjach 

też widzę postęp. Więcej nowych bądź 

remontowanych jednostek, nowe auta 

policyjne, nowoczesna broń. Proszę nie 

zapominać, że odrabiamy zaległości z 

wielu ubiegłych lat. Nie da się tego zro-

bić ot tak, od razu, ale poprzez taką 

systematyczną, ciągłą pracę – owszem.  

 

B.P. - Zwraca Pan Generał dużą uwa-

gę na atmosferę w pracy, pozytywne 

motywowanie, dobrą komunikację 

wewnętrzną. Czy to oznacza, że mo-

del zarządzania poprzez „dokręcanie 

śruby”, czy wymuszanie wyników za 

wszelką cenę przechodzi do lamusa? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Każdy z 

nas jest albo powinien być w jakiś spo-

sób oceniany. Ocena merytoryczna 

dokonana przez doświadczonego prze-

łożonego, realnie przedstawiająca sto-

pień realizacji zadań, ma motywujący 

charakter. I nie chodzi tu o wspomniane 

robienie wyników na siłę, bo to uważam 

za pomyłkę. Kiedy słyszę, że ktoś wy-

maga od policjanta minimalnej liczby 

mandatów czy legitymowań na służbie – 

to pytam, czemu to ma służyć? Wrócę 

jeszcze raz do wspomnianej racjonali-

zacji kosztów. Ona także nie oznacza 

bezmyślnego cięcia kosztów.  

gen. insp. Andrzej Matejuk - Komendant 
Główny Policji  
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Każdy komendant zarządzając jednost-

ką, musi raczej odpowiedzieć sobie na 

pytanie, czy dana usługa, przy zacho-

waniu najwyższej jakości i wykorzysta-

niu konkurencji na rynku, może koszto-

wać mniej. 

Takie wymuszanie wyników, bezmyślne 

wypełnienie odpowiednich cyferek w 

tabelach wzbudza oburzenie zarówno 

samych policjantów, jak i zwykłych lu-

dzi, których to dotyka. 

Atmosfera w pracy jest według mnie 

rzeczywiście bardzo ważna. Lepiej się 

pracuje, osiąga lepsze efekty w przyja-

znym środowisku pracy. Istotnym ele-

mentem jest tu także komunikacja we-

wnętrzna. Dziś same polecenia, rozkazy 

przełożonych nie wystarczają. Ludziom 

należy się informacja, dlaczego taki 

kierunek obieramy, dlaczego wprowa-

dzamy zmianę, nad czym obecnie pra-

cujemy i jakie mogą być tego efekty. 

Braki w tej komunikacji powodują po-

wstanie plotek, często niepewności w 

pracy. Łatwo tego uniknąć po prostu 

rozmawiając z zespołem.  

 

B.P. - Mieszkańcy Warmii i Mazur 

mają zaufanie do Policji i czują się 

bezpiecznie. Czy społeczna ocena 

jest ważna dla Policji? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk –  

Uważam, że jest to najważniejsze kryte-

rium oceny naszej pracy. Pracujemy dla 

ludzi, służymy im, zapewniamy bezpie-

czeństwo. O tym służebnym charakte-

rze naszej pracy musimy cały czas pa-

miętać. Wiem, że oczekiwania wobec 

nas są olbrzymie i tych oczekiwań nie 

możemy zawieść. Dziś nie wystarczy 

postawa: „klapki na oczy” – zajmuję się 

tylko tym, co wyznaczają kodeksy. Jest 

zdarzenie – reaguję.  

Współczesne policje stawiają na profi-

laktykę, na budowanie relacji z obywa-

telami, zbliżenie policji do społeczeń-

stwa. Idea community policing musi 

przyświecać naszym działaniom.  

 

B.P. - Jak Pan ocenia pracę policjan-

tów i pracowników cywilnych garni-

zonu warmińsko – mazurskiego? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Oceniam 

ją dobrze. Warmińsko – mazurskie wpi-

suje się pozytywnie w ten trend ograni-

czania przestępczości w Polsce. Oceny 

policji w tym województwie są także 

dobre. Trzeba to kontynuować.  

 

 B.P. - Czego oczekuje Pan Generał 

od policjantów na kolejny rok pracy? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Od każ-

dego, z kim pracuję, oczekuję zaanga-

żowania, pełnego wykorzystania swojej 

wiedzy i doświadczenia w realizacji za-

dań. To wszystko razem powinno, jak 

już wspomniałem, przełożyć się na kon-

tynuację tych pozytywnych trendów w 

zakresie dbałości o bezpieczeństwo.  

 

B.P. - Czego chciałby Pan życzyć 

policjantom i pracownikom cywilnym 

z okazji ich święta? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Zawsze 

przy takiej okazji życzy się przede 

wszystkim zdrowia i pod tym również 

się podpisuję. Poza tym życzę wszyst-

kim policjantom i pracownikom cywil-

nym policji szacunku ze strony ludzi, 

których codziennie spotykają na swojej 

drodze. Oby każda służba była spokoj-

ną.  

 

 B.P. -  A czego możemy Panu ży-

czyć? 

 

gen. insp. Andrzej Matejuk – Przyjem-

ności i satysfakcji z kierowania tak dużą 

firmą. Życzyłbym sobie także, by liczba 

funkcjonariuszy, którzy wychodzą każ-

dego dnia do służby, zgadzała się z 

liczbą powrotów z tej służby. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRIORYTET I  

 

WZROST ZADOWOLENIA OBYWATELI  

Z JAKOŚCI  PRACY POLICJANTÓW 

ORAZ 

ELIMINACJA ZACHOWAŃ SZCZEGÓL-

NIE UCIĄŻLIWYCH SPOŁECZNIE  

 

PRIORYTET I I  

 

POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA  

W ZWIĄZKU Z PRZEBIEGIEM IMPREZ 

MASOWYCH 

 

PRIORYTET I I I  

 

PODNIESIENIE JAKOŚCI  CZYNNOŚCI  

PROWADZONYCH NA MIEJSCU  

PRZESTĘPSTWA I  WYKROCZENIA  

 

PRIORYTET IV  

 

POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA  

W RUCHU DROGOWYM  

 

PRIORYTET V  

 

ZWIĘKSZENIE POZIOMU ZADOWOLE-

NIA POLICJANTÓW I  PRACOWNIKÓW 

POLICJI  POPRZEZ ZAPEWNIENIE 

OPTYMALNYCH WARUNKÓW  

DO REALIZACJI  ZADAŃ  
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insp. Sławomir Mierzwa – Komendant Wojewódzki Policji w Olsztynie 

Panie Komendancie, czy jest Pan 
zadowolony z poziomu realizacji 
zadań, jakie stanęły w ciągu ostat-
niego roku przed policjantami i 
pracownikami cywilnymi garnizo-
nu warmińsko-mazurskiego? 
 
To, że mieszkańcy Warmii i Mazur 
czują się bezpiecznie, jest najlepszą 
wizytówką i oceną pracy policjantów 
i pracowników cywilnych. W garnizo-
nie warmińsko-mazurskim służy i 
pracuje wielu wspaniałych ludzi, któ-
rzy w profesjonalny sposób realizują 

swoje zadania, są bardzo zaangażo-
wani, odpowiedzialni. Efektem tego 
są bardzo dobre wyniki pracy i za-
ufanie, jakim obdarzają nas miesz-
kańcy naszego województwa.  
 
Jakie czynniki wpłynęły na to, że 
warmińsko-mazurska Policja jest 
dobrze oceniana nie tylko przez 
mieszkańców naszego wojewódz-
twa? 
 
Przede wszystkim dobra praca poli-
cjantów i realizacja zadań i  prioryte-

tów, które zostały postawione w tym 
roku i w latach ubiegłych. Dla mnie 
najważniejszym kryterium pracy  jest 
ocena wystawiona przez mieszkań-
ców i bardzo się cieszę, że czują się 
oni bezpiecznie i mają do nas zaufa-
nie. Aby jak najlepiej wypełniać nało-
żone na Policję ustawowe zadania, 
policjanci i pracownicy cywilni cały 
czas doskonalą swoją wiedzę i 
umiejętności. Biorą udział w szkole-
niach wewnętrznych oraz organizo-
wanych w kraju i za granicą.  
 

Służbę na stanowisku Komendanta Wojewódzkiego Policji 
w Olsztynie rozpoczął 28 maja 2008r.  Od początku stawiał 
na dobrą pracę policjantów i pracowników Policji oraz speł-
nianie potrzeb i oczekiwań mieszkańców. Obejmując stano-
wisko, cieszył się, że może kierować garnizonem  warmiń-
sko-mazurskim, doceniał pracę funkcjonariuszy i pracowni-
ków cywilnych, mówiąc, że „to dzięki nim mieszkańcy na-
szego województwa mają do nas zaufanie i czują się bez-
piecznie”. A jak obecnie Komendant Wojewódzki Policji w 
Olsztynie ocenia pracę funkcjonariuszy oraz pracowników 
Policji? Jakie stosuje kryteria oceny pracy? Z czego jest 
zadowolony? Jakie ma plany? Czego chciałby życzyć poli-
cjantom i pracownikom Policji z okazji ich święta? 
Między innymi na te tematy Bożena Przyborowska  
rozmawiała z insp. Sławomirem Mierzwą - Komendantem 
Wojewódzkim Policji w Olsztynie. insp.  Sławomir  Mierzwa -  Komendant   

Wojewódzki  Pol icj i  w Olsztynie   
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Szkolenia mają wpływ na podnosze-
nie profesjonalizmu realizacji zadań. 
Zwracamy również uwagę na właści-
wą komunikację ze społeczeń-
stwem. Chcemy poznawać oczeki-
wania mieszkańców w aspekcie bez-
pieczeństwa i realizować je. Wszel-
kiego rodzaju komunikacja  poprzez 
media, akcje prewencyjne organizo-
wane przez Policję, spotkania z 
mieszkańcami to nie tylko okazja do 
przekazania mieszkańcom wiedzy 
prewencyjnej, informacji  na temat 
pracy Policji, ale również do uzyska-
nia informacji  o oczekiwaniach spo-
łecznych w stosunku do Policji oraz 
czy te oczekiwania są przez poli-
cjantów spełniane. Postawiliśmy na 
szybką reakcję na zdarzenia. Chce-
my, aby mieszkańcy wiedzieli, że 
mogą liczyć na szybką reakcję Poli-
cji oraz profesjonalną obsługę – to 
buduje zaufanie do naszej formacji. 
Kolejnym elementem wpływającym 
na dobrą ocenę pracy Policji jest 
dobór kadry. Młoda, dobrze wyszko-
lona kadra, znająca zadania, przepi-
sy, realia oraz właściwy nadzór nad 
realizacją zadań - to wszystko ma 
wpływ na sposób działania policjan-
tów i pracowników cywilnych. To 
powoduje, że nasi policjanci działają 
profesjonalnie i są dobrze oceniani. 
 
Poprawiają się warunki pracy poli-
cjantów – trwają remonty, budo-
wane są nowe siedziby komend, 
kupowane są nowe samochody, 
broń. Z czego w tym aspekcie jest 
Pan najbardziej zadowolony? 
 
Ostatnie lata pokazują, że warunki 
pracy z roku na rok się poprawiają. 
Przykładem tego mogą być oddawa-
ne nowe komendy – Komenda Po-
wiatowa Policji w Szczytnie, w Wę-
gorzewie, nowo wyremontowany 
budynek dla OPP w Olsztynie. W 
tym roku kończymy inwestycję w 
Braniewie, zaczynamy budowę Ko-

misariatu Policji w Reszlu. Wykonali-
śmy szereg remontów budynków, 
m.in. KMP w Olsztynie. Zakupiliśmy 
nowy sprzęt, wymieniliśmy całkowi-
cie tabor samochodowy na nowy. 
Samochody są nowocześniejsze, a 
policyjne polonezy zniknęły z na-
szych dróg. Na jeziorach Warmii i 
Mazur pojawią się wkrótce nowocze-
śniejsze, szybsze i bezpieczniejsze 
łodzie. Zakupiliśmy sporo sprzętu 
informatycznego, wyposażenia za-
pewniającego policjantom bezpie-
czeństwo na służbie – kamizelki ku-
loodporne, broń, nowe mundury. 
Wszystko po to, aby z jednej strony 
zapewnić mieszkańcom bezpieczeń-
stwo i profesjonalną obsługę, a z 
drugiej zapewnić policjantom bezpie-
czeństwo na służbie i dobre warunki 
pracy. 
 
Jakie ma Pan plany i zamierzenia 
na kolejny rok pracy? 
 
Chcę dalej realizować politykę zbli-
żania się do obywatela  czyli  pozna-
wania oczekiwań społecznych w 
aspekcie bezpieczeństwa i ich reali-
zowania. Ważnym celem jest dosko-
nalenie rzemiosła, profesjonalizmu, 
poprawa szybkości działań Policji, 
warunków pracy policjantów i pra-
cowników cywilnych. Ważna jest 
również dla mnie atmosfera w pracy. 
Chciałbym, aby mimo wielu odpo-
wiedzialnych zadań, jakie stają 
przed policjantami i pracownikami 
cywilnymi, praca była wykonywana 
przez nich w warunkach dobrej at-
mosfery, aby nie zanikała więź orga-
nizacyjna, aby ludzie wspierali się w 
pracy, aby nie było wymuszania wy-
ników za wszelką cenę. Wierzę, że 
przy właściwym zarządzaniu osiąga-
nie dobrych wyników może iść w 
parze z zadowoleniem i dobrymi 
relacjami międzyludzkimi.  
 
 

Czego chciałby Pan życzyć poli-
cjantom i pracownikom cywilnym 
z okazji ich Święta? 
 
Przede wszystkim chciałbym wszyst-
kim  życzyć zadowolenia i satysfakcji 
z dobrze wykonywanej pracy. Speł-
nienia nie tylko w życiu zawodowym, 
ale również pozazawodowym. Osią-
gania harmonii, równowagi między 
życiem osobistym a pracą. Niech ten 
czas „po pracy” również daje spokój, 
radość i siłę.  
 
A czego możemy Panu życzyć?  
 
Będę zadowolony, gdy praca wyko-
nywana przez policjantów będzie 
dobrze odbierana przez społeczeń-
stwo, gdy mieszkańcy nadal będą 
czuć się bezpiecznie i będą mieli do 
nas zaufanie. Chciałbym również, 
żeby policjanci byli zadowoleni ze 
swojej pracy. Aby wraz ze wzrostem 
zaufania wzrastał szacunek społecz-
ny do pracy policjantów i pracowni-

ków cywilnych. 
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ŻYCZENIA Z OKAZJI ŚWIĘTA POLICJI, 

WYWIADY Z KOMENDANTEM  

GŁÓWNYM I  WOJEWÓDZKIM POLICJI 

INFORMACJE O INWESTYCJACH, 
WSPÓŁPRACY Z SAMORZĄDAMI, 
AKCJACH PREWENCYJNYCH, SUK-
CESACH, HISTORII POLICJI 

SPOTKANIE Z POLICJANTAMI  

RATUJĄCYMI LUDZKIE ŻYCIE; 

REALIZUJĄCYMI SIĘ NIE TYLKO  

W PRACY 

  (  „ K l i k n ą ć ”  n a  b a n e r  z  n a p i s e m  P o l i c j a  W a r m i i  i  M a z u r  u m i e s z c z o n y  p o  l e w e j  s t r o n i e )  
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Policjanci z Elbląga i funkcjona-

riusze CBŚ wspólnie z funkcjona-

riuszami Służby Celnej zatrzymali 

dwóch mężczyzn podejrzanych  

o wprowadzanie do obrotu znacz-

nych ilości narkotyków oraz  

próbę ich przemytu.  

Funkcjonariusze zabezpieczyli  

8 kilogramów marihuany  

o wartości 200 tysięcy złotych.  

 

5 lipca w okolicach Braniewa  

policjanci z Centralnego Biura 

Śledczego, Komendy Miejskiej  

Policji w Elblągu i funkcjonariusze 

Służby Celnej zatrzymali Audi,  

którym jechało dwóch podejrzanych 

mężczyzn: 37-letni Roland B. 

 i 24-letni Dawid M.  

W samochodzie podejrzanych  

funkcjonariusze znaleźli 4 kg mari-

huany. Po przeszukaniu posesji 

należącej do jednego z zatrzyma-

nych, w zaparkowanym Audi poli-

cjanci znaleźli kolejne 4 kg  

nielegalnego suszu.  

Wartość czarnorynkowa zabezpie-

czonych narkotyków wynosi  

200 tysięcy złotych.  

Obaj podejrzani trafili do policyjnego 

aresztu.  

Prokurator przedstawił im zarzuty 

wprowadzania do obrotu znacznych 

ilości narkotyków oraz próbę ich 

przemytu za co grozi im kara  

do 15 lat pozbawienia wolności.  

7 lipca 2010r. Sąd Rejonowy 

 w Braniewie aresztował  

podejrzanych na trzy miesiące.  

 

kom. Anna Fic 
st. post. Dawid Stefański 
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Mrągowo: Pies padł ofiarą kłusowników 

DZIELNICOWY 
NAZWAŁ GO 

„LIZUŚ” 
Policjanci szukają kłusownika, który zastawił sidła w lesie.  
Uwięzione we wnyki zwierzę policjanci przewieźli do kliniki 
weterynarii w Mrągowie. Na szczęście, na ratunek nie było 
jeszcze za późno. Wystraszonym, ale już bezpiecznym kun-
dlem, zaopiekowali się dzielnicowi. Pies wabi się "Lizuś",  
ponieważ podczas transportu radiowozem w zębach trzymał 
policyjny lizak. 
 

8 lipca około godziny 18.00 do oficera dyżurnego Policji za-
dzwoniła mieszkanka Mrągowa z prośbą o pomoc. W lesie na 
terenie gminy Mrągowo kobieta znalazła psa, który wpadł w 
sidła kłusowników. Na zgłoszenie natychmiast zareagował 
dzielnicowy, który pojechał to sprawdzić. Na szczęście, na 
ratunek nie było jeszcze za późno. Policjant nie czekając na 
przyjazd weterynarza, wsadził psa do radiowozu, po czym 
przewiózł go do miejscowej kliniki. Tam lekarz weterynarii 
opatrzył mu rany. Do czasu przekazania czworonoga do 
schroniska, wystraszonym, ale już bezpiecznym psem, za-

opiekowali się  
policjanci.  
Dzielnicowy nazwał 
go "Lizuś", ponieważ 
podczas transportu 
pies w zębach trzy-
mał policyjny lizak. 

 st. post. Mariola Ostaszewska 

 
Olsztyn, Wrocław: 
  

Znalazła 15 tysięcy złotych  

i oddała je policjantom  

Do olsztyńskiej Komendy Policji zgłosiła się kobieta, 
która przekazała oficerowi dyżurnemu to, co znalazła. 
W dziecięcym piórniku z kaczuszką było ponad 15 
tysięcy złotych i dokumenty mieszkanki Wrocławia. 
Policjanci dotarli do 68-latki z Dolnego Śląska. Kobieta 
była tak szczęśliwa i zaskoczona tym, że odnaleziono 
jej oszczędności, że zemdlała i trafiła do 
szpitala. Jest już spokojna, bo jak powiedziała  
"jej pieniądze są bezpieczne".  
 
"Panowie na dworcu PKP w Olsztynie znalazłam portfel".  
Z taką informacją zgłosiła się do oficera dyżurnego olsztyń-
skich policjantów mieszkanka powiatu bartoszyckiego.  
Jak się okazało w dziecięcym piórniku było ponad 15 tysięcy 
złotych oraz dokumenty właścicielki. 
Policjanci ustalili, że osoba, która zgubiła pieniądze mieszka 
we Wrocławiu. Następnie olsztyńscy funkcjonariusze skon-
taktowali się z kolegami z Dolnego Śląska, a ci pojechali pod 
wskazany adres sprawdzić fakty. Drzwi od mieszkania otwo-
rzyła im 68-letnia kobieta, która opowiedział policjantom, że 
w środę była przejazdem w Olsztynie i przyznała, że zgubiła 
portfel, w którym miała ponad 15 tysięcy złotych. Gdy poli-
cjanci powiedzieli kobiecie, że w stolicy Warmii i Mazur 
uczciwa kobieta znalazła jej zgubę i odniosła 
pieniądze i dokumenty do komendy Policji w Olsztynie ra-
dość i zaskoczenie wrocławianki były tak ogromne, że 68-
latka zemdlała. Policjanci wezwali karetkę, a lekarz zdecydo-
wał o przewiezieniu kobiety do szpitala. Kobieta dodała,  
że jest bardzo szczęśliwa, i że nie wierzyła w odzyskanie 
oszczędności.  
Komendant Miejski Policji w Olsztynie insp. Andrzej Góźdź, 
powiedział, że takie sytuacje bardzo go cieszą, pokazują, że 
w naszej codziennej policyjnej pracy, w której najczęściej 
zajmujemy się sprawcami różnych zdarzeń kryminalnych, 
znajdują się jeszcze osoby, które szanują cudzą własność 
jednocześnie kierując się ogromnym poczuciem uczciwości i 
sprawiedliwości. Komendant dodał, że podobna sytuacja 
miała miejsce 2 lata temu. Wówczas jedna z kobiet przynio-
sła do komendy portfel, który znalazła na skrzyżowaniu 
ulic Mickiewicza z Dąbrowszczaków.  
W środku było ponad 6 tysięcy złotych oraz dokumenty  
właściciela. 

kom. Anna Fic i st. post. Dawid Stefański 
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Piękne Polki ubrane w kapoki  

i promujące bezpieczeństwo nad 

wodą to nowy pomysł policjantów 

na dotarcie do świadomości 

mieszkańców i turystów wypoczy-

wających na Warmii i Mazurach 

oraz przekonanie ich do dbałości 

o swoje bezpieczeństwo. 

 

6 lipca w Olsztynie odbyła się półfi-

nałowa gala Miss Polski i Miss Pol-

ski Nastolatek 2010 podczas której 

47 najpiękniejszych Polek zaprezen-

towało się publiczności w kapokach, 

promując w ten sposób zasady bez-

piecznego zachowania na wodzie. 

To, jak ważne są kapoki dla bez-

piecznego wypoczynku na wodzie, 

policjanci powtarzają od lat. Kami-

zelka ratunkowa w sytuacji zagroże-

nia, kiedy żeglarz wpadnie do jezio-

ra, może uratować życie. Szukając 

nowych i skutecznych sposobów 

dotarcia do mieszkańców i turystów 

odpoczywających nad jeziorami 

Warmii i Mazur, policjanci postano-

wili do promocji bezpieczeństwa za-

angażować najpiękniejsze Polki, 

które odwiedziły nasz region. 

 

"Świetnie, że przy okazji konkursu 

piękności możemy promować bez-

pieczeństwo” - powiedział Krzysztof 

Jankiewicz, organizator półfinałowej 

gali Miss Polski i Miss Polski Nasto-

latek 2010. – „Mamy nadzieję, że 

widok najpiękniejszych Polek w ka-

pokach pozostanie na zawsze  

w pamięci wypoczywający nad war-

mińsko-mazurskimi jeziorami i wszy-

scy wezmą z nich dobry przykład” – 

dodał. 

kom. Anna Fic  
  

 

 

 

W piątek, 9 lipca 2010 roku na strzelnicy KWP  przy ul. Wojska Polskie-
go w Olsztynie odbyły się Zawody Strzeleckie o Puchar Komendanta 
Wojewódzkiego Policji w Olsztynie. Trzyosobowe drużyny składające się 
z przedstawicieli samorządów i kierownictwa jednostek powiatowych  
i miejskich Policji walczyło o puchar Komendanta Wojewódzkiego Policji 
w Olsztynie strzelając do tarczy z odległości 25 metrów.   
Wygrał team z Ostródy. W klasyfikacji indywidualnej zwyciężył  
insp. Wiesław Skudelski Komendant Powiatowy Policji w Kętrzynie. 
Wśród pań najlepszą była Urszula Pasławska, Wicemarszałek Woje-
wództwa Warmińsko -Mazurskiego. 
Zawody zostały zorganizowane z okazji Święta Policji.  
Celem spotkania była popularyzacja sportu strzeleckiego oraz integracja 
środowiska policyjnego i samorządowego. 

     
       Mamy zaszczyt zaprosić Państwa 
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Olsztyńscy policjanci wygrali rozgrywaną na Orliku 

przy ulicy Jeziołowicza w Olsztynie piłkarską ligę 

służb mundurowych. W rozgrywkach wzięło udział 

10 drużyn, m.in. ekipy reprezentujące wojsko, Służ-

bę Więzienną, ABW, Straż Pożarną oraz  Inspekcję 

Transportu Drogowego. 

Piłkarska liga służb mundurowych swoje rozgrywki rozpoczęła  

11 maja br. Do wtorku 6 lipca o miano najlepszej ekipy rywalizo-

wało łącznie 10 zespołów. Drużyny reprezentujące wojsko, ABW, 

Służbę Więzienną, Straż Pożarną, Straż Miejską, Inspekcję 

Transportu Drogowego oraz  Straż Bankową NBP rywalizowały 

na Orliku przy ulicy Jeziołowicza w Olsztynie. Mecze rozgrywane 

były we wtorki, systemem „każdy z każdym” i trwały 2 razy po 15 

minut. Nad sprawnym przebiegiem rozgrywek czuwali profesjo-

nalni sędziowie z Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej. 

Drużyna, która zebrała największą ilość punktów wygrała roz-

grywki. Ostatecznie najlepszą ekipą okazali się olsztyńscy poli-

cjanci, którzy zdobywając pierwsze miejsce w lidze, zostali  

mistrzami piłkarskiej ligi służb mundurowych. 

O l s z t yń s c y  p o l i c j a n c i  m i s t r za m i  p i ł ka r s k i e j  l i g i  s ł u żb  m u n d u ro w ych  
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           SKŁAD PUBLIKACJI  -  BOŻENA PRZYBOROWSKA 


